

# PROTOKOLL FRA SPEIDERSTYRETS MØTE 13. MAI 2020

## Til stede:

speidersjef Håvard Djupvik  
visespeidersjef Birgitte (Birdy) Heneide  
styremedlem Eirik Ulltang Birkeland  
styremedlem Silje Kroken  
styremedlem Peer-Johan Ødegaard  
styremedlem Ole Christian Wigestrands  
styremedlem Ane Nørstebø Laache  
varamedlem Henrik Moum Grimstad

generalsekretær Knut Harald Ulland  
Ingrid Stene Kvist fra forbundskontoret (referent)

Møtet ble gjennomført på Google Hangouts Meet.

## SAKER

### **SAK 57/6/20 PROTOKOLLER**

Protokoll fra Speiderstyrets møte 6. mai 2020 er godkjent.

### **SAK 58/6/20 PRIORITERTE TILTAK SOMMER/HØST 2020**

Forbundskontoret har på oppdrag fra Speiderstyret utarbeidet et forslag til prioriterte tiltak som kan gjennomføres i sommer/tidlig høst for å sette fart i aktiviteter og skape blest om speiding. Det er også åpnet for å bruke strategiske midler på de tiltakene som prioriteres.

## **Vedtak:**

Speiderstyret ber forbundskontoret jobbe videre de tre forslagene for sommeren.

### **SAK 59/6/20 ALTERNATIV TIL SPEIDERBØNNEN**

De siste årene er både speiderløftet og speiderlovens paragraf 1 blitt justert med ambisjonen om å inkludere flere i speideren, både dem som er religiøse og dem som ikke er det. Speiderstyret ble orientert om en artikkel som skal publiseres i SPEIDEREN #3 i august som omhandler en alternativ tekst til Speiderbønnen.